
Mazierski J6zef

Radny Rady Miasta Wloclawek Wloctawek 27 .04.2OI7 r.

Szonowny Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclqwka

Z powaianiem

W nawiqzaniu do moich wczeiniejszych interpelacji z
dnio 7.02.20L7r. i 8.03. 2017r. w sprawie poprawy bezpieczeristwa
mieszkaic6w poprzez wybudowanie oiwietrenia LED chodniko przy u!. Kariska-
Dziewifiska 9b zwrocom siq ponownie do pana prezydento o rozwo2enie
wykonania projektu tegoi oiwietlenia o nostqpnie w przypadku wypracowanio
oszczqdnoici na olwietleniu ulicznym wybudowanie w/w olwietlentia. problem
ten poruszylem podczas ostatniej Sesji Rody Miasto w dniu 24.04.20J7r.proszac
o jego realizacje w bie2qcym roku.

Liczg no zrozumienie prolby mieszkartc6w,,mini,, osiedla Dziewiriska i
pozytywne rozpatrzenie za co z 96ry dziqkujq.
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